



07:30 Meet your expert guide then private transfer from Shinawatra University to Bang Pa-In Summer Palace.



08:30 Arrived at Bang Pa-In Summer Palace. Several impressive buildings can be found in the Palace complex, built in very different architectural styles, some in classical Thai, some Chinese and some European design.

09:45 Continue to Wat Yai Chai Mongkol Temple.



10:00 Reached to Wat Yai Chai Mongkol Temple, is situated to the southeast of the city. The large chedi there can be seen from a great distance. It was built by King U-thong in 1357 A.D.

****You will have a chance to dress a Thai-Ayutthaya dress (regular costume) and take a nice shot with the view around the temple.****

12:00 Meet your expert guide at the meeting point then private transfer to Krungsri River Hotel Ayutthaya.



12:30–13:30 International Buffet Lunch (incl. water jug) at Krungsri River Hotel Ayutthaya

13:40 Next, private transfer to Ayothaya Elephant Village (locally named: Pa-Niad Camp).



14:00 Visit the Ayutthaya Elephant Camp and experiencing on the elephant ride around the camp 15 minutes (one elephant/ 2 persons).

At the Ayutthaya Elephant Camp, you can let the elephants take you slowly through the ruins of Ayutthaya to experience the unique charm of this ancient city. Visit an elephant temple filled with elephant sculptures, then take a cool walk in the surrounding forest.



14:30 Following by Wat Chai Watthanaram Temple.

16:30 End the service in Ayutthaya, return to Shinawatra University.

18:30 Arrived at Shinawatra University safely.



旅游行程

07:30 与您的专家导游会面，然后从西那瓦大学私人接送到邦巴茵夏宫。

08:30 到达 **Bang Pa-In Summer Palace**.

宫殿建筑群中有几座令人印象深刻的建筑，它们的建筑风格截然不同，有些是古典泰式设计，有些是中国设计，有些是欧洲设计。

09:45 继续前往 **Wat Yai Chai Mongkol 寺**

10:00 到达位于城市东南部的 **Wat Yai Chai Mongkol 寺**。从很远的地方就可以看到那里的大佛塔。它由乌通国王于公元 1357 年建造。

****您将有机会穿上泰国大城府服装（常规服装）并拍摄寺庙周围的美景。****

12:00 在集合点与您的专家导游会面，然后私人接送至大城府克鲁格利河酒店。





12:30-13:30 在大城府 **Krungsri River Hotel** 酒店享用国际自助午餐（包括水壶）

13:40 接下来，私人接送至**Ayothaya Elephant Village**（当地名称：Pa-Niad Camp）。

14:00 参观大城府大象营，体验骑大象绕营地一周15分（一头大象/2人）。

在大城府大象营，你可以让大象带你慢慢穿过大城府的废墟，体验这座古城的独特魅力。参观充满大象雕塑的大象寺庙，然后在周围的森林中凉爽地散步。

14:30 随后前往 **WatChai Watthanaram** 寺。

16:30 结束大城府的服务，返回西那瓦大学。

18:30 安全抵达西那瓦大学。

